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MUDr. Dvorový: 

Dovolím si opýtať sa po čase, aký je stav riešenia prechodu cez železničnú trať, či bolo nejaké 

rokovanie, či sa niekde táto téma posunula. 
 

Ing. Kolesár: 

Problematika prechodu cez železničnú trať, prebehli určité rokovania s Košickým 

samosprávnym krajom i so zástupcami železníc SR. Železnice pripravujú projekt, ktorý podľa 

ich slov je veľmi blízko schválenia realizácie. Do konca septembra majú železnice obdržať 

záväzný pokyn od ministerstva dopravy, ak takýto záväzný pokyn obdržia, tak sa projekt 

riešenia dopravnej situácie na Trebišovskej železničnej stanici dostane do štátneho rozpočtu v 

kapitole ministerstva dopravy pre budúci rok. Čakáme netrpezlivo, či sa tak stane. Pokiaľ by 

sa toto udialo je veľká šanca, že sa bude vytvárať terminál integrovanej dopravy v Trebišove, 

to znamená, prepojenie autobusovej a železničnej prepravy ale keďže je to o najbližších dňoch 

- dnes zasadá na východe vláda, očakávame, že i v tejto súvislosti bude rozhodnuté. Teraz 

však ale viac povedať neviem. Rokovania prebehli, ale keďže výsledok, keď zasadá vláda je 

neistý, tak musíme byť ešte chvíľku trpezliví. Verím, že sme blízko k tomu, aby som vám 

vedel predostrieť priaznivú správu, ktorú zatiaľ nemám.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 


